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ČETRTNA SKUPNOST RUDNIK 
Pot k ribniku 20, 1000 Ljubljana 
Tel.: 428 03 45, faks: 427 33 07 
E-mail: mol.rudnik@siol.net

 
 
Številka:900-61/2008-215204 
V Ljubljani, dne 2.10.2008 
 
 

ZAPISNIK 
 
9. redne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana,  ki je bila v sredo  1. 10. 2008 ob 17. uri  v 
prostorih Službe za lokalno samoupravo, MU, MOL, Pot k ribniku 20 v  Ljubljani. 
 
9. redno sejo  Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine 
Ljubljana,  sklical in vodil Robert Okorn, predsednik Četrtne skupnosti Rudnik,  Mestne občine  
Ljubljana. 
 
Na začetku je predsedujoči pozdravil prisotne in ugotovil, da je od 15 članov  sveta na seji navzočih 8 
članov, kar pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel  z delom. 
 
NAVZOČI  ČLANI SVETA:  Katarina Juvanc Šinkovec, Hermina Kastelic, Jože Kernc, Robert Okorn, 
Metodij Rigler,  mag. Andreja Troppan, Marjan-Jernej Virant,  Andreja Vrtačnik-Kremžar, Andrej Vojko 
Perhavec. 
 
ODSOTNI  ČLANI SVETA: Branko Nose, Klemen Pirc,  Tomaž Škorjanc, Gorazd Učakar, Gregor 
Verbinc, Jože Zrnec 
 
OSTALI  NAVZOČI: Helena Židanek  - svetovalka III, SLS, MU, MOL, Ida Meglič- koordinatorka IV, 
SLS, MU, MOL. 
 
 
Predsedujoči je prebral  DNEVNI RED, kot so ga člani sveta prejeli s sklicem seje : 

1.) Pregled in potrditev zapisnika 8. redne seje, 3. korespondenčne seje in 5. izredne seje Sveta 
ČS Rudnik, MOL 
2.) Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik    
3.) Priprava tematike za razširjeno sejo z županom in občani 
4.) Pregled finančnega poslovanja za leto 2008 ter izvedbe plana malih del 
5.) Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta Četrtne skupnosti Rudnik 
 
Ker dodatnih predlogov za dopolnitev oz. spremembo dnevnega reda ni bilo, je dal predsedujoči na 
glasovanje predlagani dnevni red. 

 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. Opredeljenih je bilo 8 članov sveta.  
ZA: 8   PROTI:/ 
Dnevni red je bil  sprejet. 
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AD 1 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA  8. REDNE SEJE, 3. KORESPONDENČNE SEJE, 5. 

IZREDNE SEJE  SVETA ČS RUDNIK, MOL 
 

Člani sveta so gradivo prejeli s sklicem seje.  
 
A.) Pregled in potrditev zapisnika 8. redne seje; 
 
Predsedujoči je dal v razpravo zapisnik 8. redne seje. Člani  sveta niso imeli pripomb oz. dopolnitev.  
 
Predsedujoči je dal na glasovanje  PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/9: 
Zapisnik 8. redne seje Sveta ČS Rudnik  se sprejme.  
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. Opredeljenih je bilo 8 članov sveta.  
ZA: 8 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 1/9 je bil sprejet. 
 
B.) Pregled in potrditev zapisnika 3. korespondenčne seje; 
 
Predsedujoči je dal v razpravo zapisnik 3. korespondenčne seje. Člani  sveta niso imeli pripomb oz. 
dopolnitev.  
 
Predsedujoči je dal na glasovanje  PREDLOG SKLEPA ŠT. 2/9: 
Zapisnik 3. korespondenčne seje Sveta ČS Rudnik  se sprejme.  
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. Opredeljenih je bilo 8 članov sveta.  
ZA: 8 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 2/9 je bil sprejet. 
 
C.) Pregled in potrditev zapisnika 5. izredne seje; 
 
Predsedujoči je dal v razpravo zapisnik 5. izredne seje. Člani  sveta niso imeli pripomb oz. dopolnitev.  
 
Predsedujoči je dal na glasovanje  PREDLOG SKLEPA ŠT. 3/9: 
Zapisnik 5. izredne seje Sveta ČS Rudnik  se sprejme.  
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. Opredeljenih je bilo 8 članov sveta.  
ZA: 8 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 3/9 je bil sprejet. 
 
Ob zaključku prve točke dnevnega reda se je seji pridružil  Andrej Vojko Perhavec. 
 
 

AD 2 
POROČILO O AKTIVNOSTIH ČS RUDNIK 

 
A.) Poročilo o izvedbi prireditve »Srečanje krajanov Četrtne skupnosti Rudnik 2008«; 
 
Člani sveta so poročilo prejeli pred pričetkom seje. Predsedujoči je predal besedo predsednici 
organizacijskega odbora ge. Katarini Juvanc Šinkovec, ki je predstavila poročilo.  
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Člani Sveta ČS Rudnik so pohvalili organizacijo in izvedbo prireditve. Pripomb na poročilo ni bilo.   
 
B.) Poročilo o drugih aktivnosti ČS Rudnik v obdobju od zadnje seje;   
 
Predsedujoči je predstavil druge aktivnosti z območja ČS Rudnik, kot so: stanje projekta izgradnje  
komunalne infrastrukture na območju Vinterce, priključka iz NS Rudnik na Dolenjsko cesto, ceste Ob 
dolenjski železnici, Dolinškove ulice ter izgradnje brvi na Špici.  
Seznanil jih je z aktivnostmi c.i. Črna vas, težavami s prevozom otrok do podružnične šole Rudnik, 
novimi vlogami občanov za postavitev količkov, aktivnostmi za pridobitev informacij v zvezi s 
prostorskimi akti MOL ,  zadevami z območja ČS Rudnik, ki bodo obravnavane na seji Mestnega sveta  
MOL  ter  kdo so novi člani svetov Vrtca Galjevica in OŠ Oskarja Kovačiča, imenovani s strani MOL. 
 
Prisotni člani Sveta ČS Rudnik niso imeli pripomb na poročilo. 

 
 

AD 3 
PRIPRAVA TEMATIKE  ZA RAZŠIRJENO SEJO Z ŽUPANOM IN OBČANI 

 
V nadaljevanju so prisotni člani sveta razpravljali o različnih temah za izredno razširjeno sejo z 
županom in občani.  
 
Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 4/9: 
Na dnevni red izredne razširjene seje z županom in občani se uvrsti naslednji točki: 

1. Razprava o projektu Družbenega centra Barje   
2. Informacija o prihodnosti Zdravstvenega doma Rudnik  

 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. Opredeljenih je bilo 9 članov sveta.  
ZA: 9 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 4/9 je bil sprejet. 
 

 
AD 4 

PREGLED FINANČNEGA POSLOVANJA V LETU 2008 TER IZVEDBE PLANA MALIH DEL 
 
 
A.) Poročilo o dosedanji porabi finančnih sredstev; 
 
Člani sveta so pred sejo prejeli preglednico porabe finančnih sredstev po podkontih. Helena Židanek 
je predstavila porabo po posameznih podkontih. 
 
Prisotni člani sveta niso imeli pripomb. 
 
B.) Pregled predvidene porabe sredstev do konca leta 2008 ter predlog prerazporeditve; 
 
Helena Židanek je na podlagi finančnega načrta za leto 2008 predstavila predvidene stroške do konca 
leta  2008,  nujno prerazporeditvijo ter preostalimi finančnimi sredstvi. 
Predsedujoči je prisotne seznanil z vlogo c.i. Črna vas s katero naprošajo Svet ČS Rudnik za finančna 
sredstva, ki bi jih porabili za  plačilo domene pri postavitvi spletne strani Črna vas.  
 
Člani sveta so o vlogi razpravljali. Na podlagi mnenja članov sveta iz razprave je dal predsedujoči na 
glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 5/9: 
Svet ČS Rudnik zavrača vlogo c.i. Črna vas za pridobitev finančnih sredstev, vendar podpira 
sodelovanje med ČS Rudnik ter tovrstnimi neformalnimi združenji v drugačnih oblikah.  
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Navzočih je bilo 9 članov sveta. Opredeljenih je bilo 9 članov sveta.  
ZA: 9 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 5/9 je bil sprejet. 
 
Prav tako je dal predsedujoči na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 6/9: 
Svet ČS  Rudnik za vse morebitne  prerazporeditve finančnega načrta za leto 2008 v skladu s 
sprejetim namenom porabe, pooblašča predsednika sveta, Roberta Okorna.  
  
Navzočih je bilo 9 članov sveta. Opredeljenih je bilo 9 članov sveta.  
ZA: 9 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 6/9 je bil sprejet. 
 
 
C.) Pregled izvedbe plana malih del; 
 
Poročilo o izvedbi plana malih del so člani sveta prejeli pred pričetkom seje. Prisotni člani sveta niso 
imeli pripomb na poročilo.  
 
Pred zadnjo točko dnevnega reda je sejo zapustila mag. Andreja Troppan.  
 

 
AD 5 

VPRAŠANJA, POBUDE IN PREDLOGI ČLANOV SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI RUDNIK 
 
A.) Katarina Juvanc Šinkovec je pred sejo posredovala pobudo za postavitev kontejnerja Humane 

d.o.o. za zbiranje oblačil in obutev.  
  
Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje  PREDLOG SKLEPA ŠT. 7/9: 
Svet ČS Rudnik  predlaga podjetju Humana, d.o.o., da na območju ČS Rudnik postavi zabojnik 
za zbiranje oblačil in obutve.  
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. Opredeljenih je bilo 8 članov sveta.  
ZA: 8 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 7/9 je bil sprejet. 
 
B.) Metodij Rigler je postavil vprašanje urejanja zelenice nasproti objekta Dolenjska cesta 18.  
V razpravi so se prisotni dogovorili, da se najprej ugotovi lastništvo zelenice. 
 
C.) Andrej Vojko Perhavec je postavil vprašanje, kdo naj bi urejal cesto, ki vodi z Dolenjske ceste do 

blokov Dolenjska cesta št 54, itn.  
V razpravi so se prisotni dogovorili, da se najprej  ugotovi lastništvo ceste.  
 
 
Predsedujoči je sejo zaključil ob 18.45. uri.  
 
 
Zapisala: 
Helena Židanek              Predsednik Sveta ČS Rudnik  
                  Mestne občine Ljubljana 
            Robert Okorn 
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